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		Abstract

		Russian Abstract:
В декабре 2021 г. доля предприятий в «хорошем» или «нормальном» финансовом состоянии достигла трехлетнего максимума – 89%, что стало почти рекордом минувшего 30-летия. Текущий индекс цен на покупаемую продукцию снизился до самого низкого уровня за последние девять месяцев, хотя по историческим меркам он все еще находится в зоне высоких значений. Показатель загрузки рабочей силы также достиг довольно высокого уровня – 95%. А среди факторов, ограничивающих производство, на второе место с рейтингом в 36% поднялась «нехватка квалифицированных работников».

English Abstract:  
In December 2021, the share of enterprises in 'good' or 'normal' financial condition reached a 3-year maximum of 89%, which appeared to be almost a record of the past 30 years. The current index of prices for purchased products has fallen to the lowest level in the last 9 months, although it is still in the zone of high values by historical standards. The labor utilization rate has also reached a fairly high level – 95%. Meanwhile among the factors limiting production, the 'shortage of qualified workers' rose to second place with a rating of 36%. 
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